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Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: 2020-0067452 Politikerspørgsmål om hvornår tages skurbyen på Nikolaj Plads ned

Fra: TMFKP BF Rådhuspost  
Sendt: 24. marts 2020 14:29 
Til: Bent Lohmann 
Cc: Christian Christensen 
Emne: 2020‐0067452 Politikerspørgsmål om hvornår tages skurbyen på Nikolaj Plads ned 
 
Kære Bent Lohmann 
  
Tak for din henvendelse den 5. marts 2020 vedr. skurby på Nikolaj Plads. 
  
For det første skal jeg beklage det forsinkede svar. 
  
Du har ganske ret i, at der i en årrække har været placeret containere mv. på Nikolaj Plads i forbindelse med diverse 
anlægsarbejder. Det skyldes primært, at pladsen udgør et af de få mulige arealer for placering af containere i Indre By, samt at 
der i området omkring pladsen har været meget byggeaktivitet hen over de sidste år. 
  
På nuværende tidspunkt er der givet tre tilladelser i alt, hvoraf de to drejer sig om containere til brug for to renoveringer af 
bygninger i området, og de har tilladelse indtil henholdsvis 30. juni 2020 og 1. oktober 2020. Den tredje tilladelse drejer sig om 
opstilling af skurby i forbindelse med Radius’ fornyelse af elnettet, og de har tilladelse indtil 14. april 2020. 
  
For alle tilladelser gælder det, at det er muligt for ansøgerne at søge om forlængelse. Skulle der blive ansøgt om forlængelse, 
forventer forvaltningen, at der vil blive givet tilladelser til dette, særligt set i lyset af forsinkelser grundet COVID‐19. Derudover 
har grundejer ret til at opstille container i forbindelse med byggeri og renovering, og det er netop tilfældet for de opstillede 
containere.    
  
Med venlig hilsen 
  
Lone Byskov 
Vicedirektør 
Anlæg, Klimatilpasning og Mobilitet 
 

Fra: Christian Christensen  
Sendt: 5. marts 2020 17:53 
Til: TMFKP Sekretariat   
Cc: Bent Lohmann  
Emne: Lokaludvalgsformand om skurby på Nikolaj Plads 
 
Kære TMF 
Indre By Lokaludvalgs formand Bent Lohmann har bedt mig spørge jer om, hvordan I forventer, at skurbyen på 
Nikolaj Plads tages ned. Han har indtryk af, at den har været der i flere år. 
I må gerne svare ham på mail. Sæt også mig på svaret, så jeg kan orientere lokaludvalget. 
 
Venlig hilsen 
Christian 
 
 
 
Med venlig hilsen  

Christian Christensen 
Udvalgssekretær 
Sekretariatet for Indre By og Christianshavns Lokaludvalg 
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